
Van: Roetering, Frederike (FB)  

Verzonden: dinsdag 5 december 2017 9:38 

Aan: 'm.w.j.schuman@versatel.nl' 

CC: Henny Bosch; Leon van de Beucken; luud pieko; Bram Beurskens; Clim Titulaer; lau kuijpers; 

Lonneke Janssen; riet goosen; Aldewereld, Ben (BAH); Lamers, Hanno (JCWA); Hijzelendoorn, Jan 

(JAJ) 

Onderwerp: RE: periodes waarna een nieuwe aanbesteding volgt in het sociaal domein 

 
Marjan, 
 

1) We hebben contracten voor een jaar, met een optie tot telkens verlenging met een jaar tot 

maximaal 3 jaar.  
2) De afgelopen jaren is er telkens jaarlijks aanbesteed. 
Vraag 3 en 4: Jaarlijks aanbesteden is een enorme administratieve belasting, om tijdig klaar te zijn 

met de aanbesteding, moet je in maart / april starten, dan heb je ergens rond 1 oktober, die 
nieuwe contracten rond. En moeten daarna nog alle veranderingen in de organisatie en 
administratie worden doorgevoerd. Speelt dus ook vrijwel altijd in de zomervakantie. Als je start in 

maart / april dan heb je nog nauwelijks ervaring opgedaan of gegevens over effecten. Doordat 
aanbieders telkens maar voor een jaar zekerheid krijg, investeren ze niet of nauwelijks in 
vernieuwing. Ambtelijk advies is dan ook om in 2018 geen aanbesteding uit te voeren, maar dit 

hele jaar te gebruiken om ervaring op te doen en gegevens te verzamelen etc. Vervolgens op 
basis van ervaringen etc begin 2019 te starten met een nieuwe aanbesteding, die dan voor de 
zomer kan zijn afgerond, waardoor je ook ruim tijd hebt om veranderingen door te voeren. Het zou 

dan ook verstandig zijn om voor een langere periode aan te besteden, waardoor aanbieders meer 
zekerheid krijgen en je ook echt kunt werken aan een langdurige samenwerking. In diverse regio’s 
is daar ervaring mee en dat werkt erg goed. Het uitvoeren van aanbestedingen legt grote druk op 
organisaties, zowel gemeente als zorgaanbieders. Het is wat mij betreft dan ook niet aannemelijk 

dat een zorgaanbieder bij een kortere periode kostenbesparender of klantgerichter werkt.  
Voor de goede orde, als we in 2018 geen aanbesteding uitvoeren, maar gebruik maken van de 
optie om de contracten met een jaar te verlengen, zullen we met de aanbieders wel nieuwe 

afspraken moeten maken of aantallen cliënten en budget, daar voorziet het contract ook in.  
 
Ook voor deze antwoorden zal ik zorgen dat ze naar alle raadsleden gaan.  

 
Met vriendelijke groet,  
 

Frederike Roetering 
Financiëel Adviseur A Contractmanagement 
 

Gemeente Venlo | Afdeling Maatschappelijke Ontwikkeling | Team Advies en ondersteuning 
Bezoekadres: Hanzeplaats 1 Venlo | Postbus 3434, 5902 RK Venlo 
M: +31 6 15078813 | E: f.roetering@venlo.nl | I: www.venlo.nl 

 

 
Van: m.w.j.schuman@versatel.nl [mailto:m.w.j.schuman@versatel.nl]  

Verzonden: maandag 4 december 2017 22:37 

Aan: Roetering, Frederike (FB) 

CC: Henny Bosch; Leon van de Beucken; luud pieko; Marjan Schuman; Bram Beurskens; Clim 

Titulaer; lau kuijpers; Lonneke Janssen; riet goosen; Aldewereld, Ben (BAH) 

Onderwerp: periodes waarna een nieuwe aanbesteding volgt in het sociaal domein 

 

Geachte mevrouw Roetering,  
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In verband met het raadsvoorstel a.s. woensdag waarin de raad wordt gevraagd € 4,3 
miljoen meer beschikbaar te stellen voor het sociaal domein: 

heb ik de volgende vragen.  
  

1.Na welke tijdsperiode wordt er in het Sociaal Domein opnieuw aanbesteed? 
2. Wordt dit jaarlijks gedaan? 

3.Indien dit niet het geval is, kan de gemeente Venlo dit dan ook jaarlijks gaan doen? 
4. De reden dat ik dit vraag is de overweging dat na een kortere periode aanbesteden, de 

zorgaanbieder meer gedwongen wordt  kostenbesparender, maar zeker ook  klantgerichter 
te werken. 
Lijkt dit u ook aannemelijk? 
  
Met dank voor uw beantwoording, graag voor a.s. woensdagavond,  
  
met vriendelijke groeten,  
  
Marjan Schuman 
06-11525989 
077-3822169 

  
  
 


